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Enrichment Program for Gifted Learners (Summer Program 2025) 

Guides to Complete Online Application Form 
 

優才增益課程 (暑期課程 2025) 
網上報名表格填寫指引 

 
 

Part 1: Important Notes to Applicants第一部分：申請人須知 
 
Please read the Important Notes to Applicants  
請閱讀申請人須知 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 

After reading the important notes, please get the scanned copies of all necessary supporting documents 
ready, and then select “I have read, fully understood and accepted the above important notes” and click 
next page. 
 
請仔細閱讀申請人須知，然後準備好所需文件之掃描檔。請剔選「我已閱讀並同意以上申請須知

的內容」，並按下一頁。 
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Part 2: Course Selection第二部分：選擇課程 
 
 
a) Number of Courses Applying for Study & Course Preference  
擬報讀課程數目及課程意願 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

You can indicate THREE choices with priority for place allocation.  
 
你可以按順序選擇最多三個意願供派位之用。 

Choose how many course(s) you would 
like to apply for study. The maximum is 
TWO only.  
 
請選擇你希望報讀之課程數目。每人最

多只可同時修讀兩個課程。 



  

3 
 

 
 
 
 
b) Course Fee and Financial Assistance 
課程費用及學費資助 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

Please indicate if you need to apply for our 
Financial Assistance Scheme or not, and then 
click “next page”.  
 
請選擇是否希望申請「學費資助計劃」，然

後按「下一頁」。 

If you need to apply for our 
Financial Assistance Scheme, 
please indicate which subsidy 
you are receiving. 
 
如你希望申請「學費資助計

劃」，請指出你正接受哪一類

援助。 

Upload a valid proof here. 
 
在此上載有效之證明文件。 

Click “Next Page” to continue. 
按「下一頁」繼續。 
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Please select how did you 
learn about EPGL Program? 
  
請選擇你如何知道優才增益

課程的消息。 

Click “Next Page” to continue. 
 
按「下一頁」繼續。 
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Part 3: Personal Particulars第三部分：申請人資料 
 
Please fill in applicant’s personal particulars 
請填寫申請人資料 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

If you don’t have a Chinese name, 
please type “N/A”. 
 
如果你沒有中文姓名，請填 N/A。 

If you don’t have a HKID card, please provide other valid identity 
document* 
 
如果你沒有香港身份證，請填寫其他有效的身份證明文件* 

Click here to upload HKID Card / other identity document* 
 
請按此上載申請人的香港身份證／身份證明文件* 

 
*Notes for non-permanent residents: 

If an applicant is a non-permanent resident, he or she should be studying in 

Hong Kong with a valid visa already; otherwise, he or she should possess a valid 

dependent visa or visa granted with unconditional stay in Hong Kong; all these 

visas must be valid through our program period. 
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If your school’s name cannot be found on the list, 
please select “Others” and input your school’s name 
on next page.  
 
如你就讀的學校不在名單中，請剔選“其他”，並於
下頁輸入你所就讀的學校名稱。 

If your level of study cannot be found on the list, please 
select “Others” and input your level of study on next 
page.  
 
如就讀年級不在名單中，請剔選“其他”，並於下頁輸
入你正就讀年級。 

Please make sure you input an accurate email 
address as all important notification will be 
issued by email.  
 
請確保你所填寫的電郵地址無誤，所有重

要通知會透過電郵發出。 
 

Please provide a complete address. 
 
請務必填寫完整的地址。 
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If you are a student member of other gifted education institute, please specify on next page.  
 
如你是其他資優教育機構會員，請於下頁填寫。 

If you have skipped a grade, please select “Yes” and specify on next page.  
 
如你曾跳級，請選擇「有」，並於下頁填寫。 



  

8 
 

 
 
 

 
 

  

 
 

 
 
 
 
 
  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

If you are an alumnus of CDGT, please provide your CDGT student ID, course title and year of completion. 
 
如你是 CDGT舊生，請填寫你的學生編號，並提供你曾就讀的課程名稱及年份。 

If you need special arrangement in learning, please specify on next page. 
 
如在學習上需要特別協助，請選擇「需要」, 並於下頁說明。 

If you wish to provide supporting document, 
please click here to upload.  
 
如欲提供補充文件，請按此上載。 
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Part 4: Parent’s/Guardian’s Information 第四部分：家長或監護人資料 
 

 
 

 
 
 

Please provide an email address which is frequently 
used and is different from student’s email address.  
 
請盡量提供一個你經常使用，而且與學生電郵地

址不同的電郵地址。 
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Part 5: Academic Background & Additional Information 第五部分：學歴及附加資料 
 

 
  

Click here to upload the applicant’s most recent school academic 
report (Required). 
 
請按此上載申請人最近期的學校成績表副本（必須） 
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Please provide information of no more than TWO examinations / competitions / events 
related to each course you are applying for, and upload copies of certificates / proofs if 
necessary. This is optional, but the information will greatly help us in evaluating the 
applicant’s ability / potential in the subject area. Therefore, we recommend applicants to 
provide information / details as representative and recent as possible. Applicant may upload 
the Intellectual Assessment Report as Additional Information (if applicable). 
  
Please avoid from uploading the same document repeatedly.  
 
請就每個報讀的科目填寫申請人曾參與的考試、比賽或活動資料，並上載證書或證明文

件副本。每個意願最多可上載兩份資料。這些資料雖然非必須，但將協助本中心評估申

請人的能力並作出適當甄選，因此請申請人盡量提供具代表性及較近期的資料。申請人

可上載智力評估報告作為其中一項附加資料（如適用）。 
 
請勿重覆上載相同文件。 
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If you choose more than one priority, you may provide other details and 
supporting documents related to that subject area.  
 
如你選擇多於一個意願，可上載有關該科目的資料。 
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Please read carefully the two declarations, confirm your understanding and then click next page to continue 
to submit your online application.  
 
請細閱並確認上述聲明，然後按下一頁繼續遞交申請。 
 
If you found there is any information needs to be updated after submitting your application form, please 
contact us by email (cdgt@ust.hk) as soon as possible. Please avoid from submitting duplicate applications.  
 
若你於遞交申請後發現申請表上的資料有誤，請盡快透過電郵 (cdgt@ust.hk) 與本中心聯絡。 
切勿重覆遞交申請。 
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Reminder:  
Once you have submitted your online application, you will receive an acknowledgement email. Please jot 
down your application number for future enquiries. If you cannot find the email from your inbox, please 
check the junk email folder. If the problem still exists, please contact us by email (cdgt@ust.hk).  
 
備註： 
成功遞交申請表後，你將會收到一個確認報名電郵。請記下你的申請編號以作日後查詢之用。如果

收件箱未收到該電郵，請檢查垃圾郵件夾。若問題仍未解決，請電郵（cdgt@ust.hk）與本中心聯絡。 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

An application fee of HKD250 per applicant is required. You may choose to settle by credit card or 
FPS. Immediate payment is required after submitting your online application.  
 
Attention: Please note that only paid application will be regarded as a complete application. Unpaid 
applications will NOT be processed.  
 
報名費為港幣 250元正。申請人可選擇以信用卡或轉數快來支付。當遞交申請表後，申請人
須即時繳交報名費。 
 
注意：只有完成繳交報名費的申請會視作完整之申請，任何沒有繳交報名費的個案恕不受理。 
 


